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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgy űlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 46/1994 .
(IX.30.) OGY határozat 91 . (1) bekezdése alapján „Mi fog történni a raktáron lévő és
nem felhasználható növényvédő szerekkel?” címmel írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani Fazekas Sándor vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az LMP számára fontosak a családi gazdaságok és a méhek védelme, nélkülük ugyanis ninc s
beporzás és nincs mezőgazdaság sem . Európai Bizottság határozatának értelmében 2013 .
december 1-jétől az egész Európai Unióban korlátozni fogják három, úgynevezet t
neonikotinoid rovarirtó szer használatát, amelyeket ártalmasnak találtak a méhekre .

Mivel a korlátozás alatt álló szerekbő l jelentős készletek állnak a gyártó-, kereskedő-, és
agrárcégek raktáraiban, illetve a szakboltokban, - amelyeket már nem lehet felhasználni -
ezért az alábbi kérdésekkel fordulok a miniszter úrhoz :

• Mi lesz a különböző raktárakban lévő tiltott vegyszerekkel, illetve a csávázott
vetőmagokkal?

• Mi fog történni a gazdálkodók által már megvett és náluk megmaradt csávázott
vetőmagokkal?

• További kérdésem, hogy hogyan ellenőrzik majd a hatóságok a korlátozás betartását?

Tisztelettel várom válaszát .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Budapest, 2013 . május 30 .

Szél rnadett
az LMP képvisel ői csoportjának tagja
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országgy ű lési képviselő
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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az előterjesztő hozzájárulásával benyújtóként csatlakozok a

K/11365 . számú Mi fog történni a raktáron lévő és nem felhasználható növényvédő

szerekkel? című,

K/11363. számú Mennyi Fipronilt használnak fel Magyarországon ?

K/11362. számú Tervezik-e a növényvédelemben használt vegyszerek szántóföldi

hatásvizsgálatát a méhekre és milyen forrásokból?

című írásbeli kérdésekhez.

Budapest, 2013. május 31 .

Lengyel Szilvia
független képviselő

(LMP)
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